
Espoon ympäristöyhdistyksen kirje kaupunginvaltuutetuille 5.6.2021

Hyvä Espoon kaupungin valtuutettu tai varavaltuutettu

Ensi maanantaina 7.6.2021 on käsittelyssä mahdollisesti viimeistä kertaa tämän valtuuston osalta 
Pohjois- ja Keski-Espoon yleiskaava. Kaava on meille kuntalaisille erittäin tärkeä ja toivomme, että 
valtuustossa muistettaisiin, että tämä yleiskaavahanke vaikuttaa jopa 50 vuotta. Kaava sisältää 
monia haitallisia luonto- ja ympäristövaikutuksia, joten sen valmistelu kannattaa tehdä erityisen 
huolella.

Espoon ympäristöyhdistys toteaa, että päätöksen alla olevassa yleiskaavassa ei ole huomioitu 
luontoon ja ympäristöön liittyviä asioita Suomen lainsäädännön edellyttämällä tavalla, ja katsoo, 
että kaava on selvästi ja monelta osin lainvastainen. Siksi yhdistys toivoo, että valtuusto hylkäisi 
esityksen kokonaisuudessaan, jolloin päästään todella tekemään lakien mukaista tulevaisuuden 
kaavaa, jossa asukkaiden viihtyvyys ja luonto löytävät toisensa kestävän kehityksen viitoittamalla 
tavalla. Tämä on vielä mahdollista.

Toivomme valtuustoehdokkaille hyvää vaalimenestystä ja intoa tuleviin valtuustokausiin, erityisesti 
tämän meille tärkeän Pohjois- ja Keski-Espoon kaavan käsittelyssä.
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